



ວັດປ່າລາວວູດແລນດ໌

ສູນບໍລິຫານພິທີການ ແລະ ເລີຍເຜີຍແຜ່ທັມມະ

WPLW 38702 NW Pacific Hwy; Woodland, WA 98674

Website : www.watpalao.org Email : watpalao@frontier.com Phone: 360-225-1675

May 27, 2015

ສາລາກປະທານ

ວັດປ່າລາວວູດແລນດ໌ (ວປລວ) ຮັຖວໍຊິງຕັນ ຍິນດີຕ້ອນຮັບທຸກໆທ່ານດ້ວຍຄວາມຈິງໃຈ, ວັດແຫ່ງນີ້ ໄດ້ຮັບເອົາ ແລະ ຈົດທະບຽນຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍຢູ່ໃນຮັຖ ວໍຊິງຕັນ ແຕ່ວັນທີ ໖ ສິງຫາ, ປີ ພ.ສ. ໒໕໕໗. ໂດຍກຸ່ມຊາວພຸທ ລາວ/ອາເມຣິກາ ທີ່ມີວິໄສຍັດສັນກວ້າງໄກ ແລະ ຊັດເຈນໃນການດໍາເນີນກິດກັມໄປສູ່ "ການຝຶກວິປັສສນາກັມມະຖານ ເພື່ອໃຫ້ຈິດໃຈສົງບຽບປອດໂປ່ງ", ດ້ວຍ "ຄວາມເຊື່ອໝັ້ນ" ແລະ ສິ່ງທີ່ ເປັນຄຸນຄ່ານິຍົມຫລັກໃນເບື້ອງຕົ້ນ ຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້ານັ້ນ ແຜ່ນແຜ່ນໜັກໄປທາງດ້ານ ການໃຫ້ການບໍລິ ການ ຝ່າຍວິປັສສນາກັມມະຖານ ຫລື ການນັ່ງສະມາທິເປັນຈຸດສໍາຄັນ.

ວັດປ່າລາວ ເປັນສະຖານທີ່ທາງດ້ານວິນິສໄສຍ໌, ຄົ້ນຄວ້າອໍານຸຮຽນ ແລະ ຝຶກອົບຮົມດ້ານວິປັສສນາກັມ ມະຖານ. ໃນນີ້ ພຣະພິເສດສິງຄ໌ ແຜ່ນອົງຄ໌ປະກອບທີ່ມີພິທຍາທາໃນການນໍາພາດ້ານພິທີກັມໝໍ້ຕ່າງໆທີ່ສໍາຄັນ ແລະ ນອກຈາກນີ້, ສະຖານທີ່ແຫ່ງນີ້ ຍັງເປັນບ່ອນເຕົ້າໂຮມຂອງສັງຄົມ ໃນການສະເລີຍສລອງເທສກາລ ງານບຸນຍຸບປະເພນີຕ່າງໆ ຕາມແບບດັ້ງເດີມຂອງຊຸມຊົນຊາວລາວທີ່ມີພາຊ້ານານ.

ວັດແຫ່ງນີ້ ແຜ່ນອົງຄ໌ການຈັດຕັ້ງທາງສາສນາທີ່ບໍ່ຫາຜົນກໍາໄລ ແລະ ເປັນວັດລາວແຫ່ງທໍາອິດທີ່ ຕັ້ງຂຶ້ນ ໃນພາຄຕາວັນຕົກສ່ຽງໃຕ້ຂອງຮັຖ ວໍຊິງຕັນ ດ້ວຍການສນັບສນູນຢ່າງແຂງແຮ່ນ ຈາກບັນດາ ຊາວພຸທໃນເຂດເໜືອງ ແວນຄູວິວິ ແລະ ພອຕແລນດ໌ ຮັຖອໍຣິກອນ. ສະມາຊິກສ່ວນຫລວງຫລາຍ ຍັງ ພາກັນຍິດຖືຮີຕຄອງປະເພນີ ແລະ ພາຄປະຕິບັດຂອງຊາວພຸທຕລອດມາ ພ້ອມກັນນີ້ ຍັງມີຄວາມມຸ່ງໝັ້ນ ຈະສືບຕໍ່ປະສານງານ ກັບວັດວາອາຣາມອື່ນໆໃນເຂດໃກ້ຄຽງ ແລະ ຕ່າງຖິ່ນ ເພື່ອໃຫ້ການຮ່ວມມືໄດ້ພາຕ ຖານການຢູ່ຮ່ວມກັນເພີ່ມຂຶ້ນ ໂດຍການຮຽນຮູ້ຈາກບົດຮຽນທີ່ຜ່ານມາ ຮູ້ຈັກການໃຫ້ອະໄພຍື່ງກັນແລະ ກັນ ສົມເປັນຊາວພຸທທີ່ແທ້ຈິງ ໂດຍມີການ **ວາງແຜນ, ເຮັດໄປຜ້ອມ, ສຶກສາໄປນໍາ, ລົງພາຄປະຕິບັດຄົນ ໃໝ່, (ວ.ຮ.ສ.ລ)** ຖ້າຍັງມີການຜິດພາດຢູ່. ສິ່ງເຫລົ່ານີ້ ໄດ້ຖືເປັນແຜ່ນແຜ່ນດ້ານການປະຕິບັດຂອງພວກ ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ຕລອດເວລາ.

ຮາຍໄດ້ແຫລ່ງຕົ້ນຕໍຂອງວັດ ແຜ່ນມາຈາກສັທທາ ການໃຫ້ທານ ການບໍລິຈາຄຕ່າງໆ ຈາກສະມາຊິກ ຜູ່ມີໃຈເປັນກຸສົລ ແລະ ການຫາຮາຍໄດ້ໃນງານບຸນຍຸບສິລກິນທານຕ່າງໆ. ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍເຊີນຊວນທຸກ ທ່ານທຸກເພສທຸກໄວຍ໌ ຈົ່ງໄປສັມພັນສກັບຊຸມຊົນຊາວພຸທລາວ ໃນດິນແດນຈໍານວນ 16.4 ເອເກີຣ໌ ທີ່ເຕັມໄປ ດ້ວຍທັມມະຊາຕ ທີ່ສວຍສົດງົດງາມແຫ່ງນີ້ດ້ວຍ. **ດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບ ແລະ ມັບຖື,**

ຜາກ: ໄຊຍະສິທ ສິມມາພິລາວົງສ໌ ປະທານຄນະກັມມະການບໍລິຫານ ວັດປ່າລາວວູດແລນດ໌.

ຢ່າເສັຽເວລາ ໃຫ້ກັບການມຸ່ງຫວັງຢາກໄດ້ແຕ່ຊື່ສຽງ ແລະ ລາຍືສຢ່າງດຽວ. Do not waste your time wishing for reputation.